
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ a MŠ Měčín – p.o. ze dne 14. 10. 2019 
 

Přítomni 

 p. Martin Duchek – zástupce zákonných zástupců 

 p. Jaroslav Benda – zástupce zákonných zástupců 

 Ing. David Tumpach – zástupce zřizovatele 

 p. Marek Šimek – zástupce zřizovatele 

 Mgr. Václava Čejková – ředitelka školy 

 

Omluveni 

 Mgr. Jana Rábová – zástupce pedagogů 

 Mgr. Michaela Šustáčková – zástupce pedagogů 

 

Program jednání 

 Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2018/2019 

 Schválení Školního řádu základní školy 

 Projednání Koncepce rozvoje školy na období 2020 – 2022 

 Různé 

 Usnesení 

 

Kontrola usnesení 

 Pan Benda provedl kontrolu usnesení z minulého jednání – vše bylo splněno 

 

Průběh jednání 

 Všichni členové školské rady obdrželi 6. 10. 2019 e-mailem Výroční zprávu o činnosti 

školy za školní rok 2018/2019 a Koncepci rozvoje školy na období 2020 – 2022. 

o všichni členové školské rady měli možnost se k Výroční zprávě o činnosti 

školy za školní rok 2018/2019 vyjádřit či vznést připomínky – ředitelka školy 

zodpověděla dotaz ohledně počtu nástupu zaměstnanců během roku (jsou 

započítány veškeré zástupy). Ředitelka školy podala informace ohledně 

realizovaných projektů (IROP, Šablony II). Předseda školské rady nechal o 

zprávě hlasovat. Zpráva byla jednohlasně schválena. 

o všichni členové školské rady měli možnost se ke Koncepci rozvoje školy na 

období 2020 – 2022 vyjádřit či vznést připomínky – nikdo z přítomných neměl 

žádné dotazy ani připomínky. Ředitelka školy vysvětlila některé záměry 

v následujících 3 letech. 

 

Různé 

 --- 

Usnesení 

 Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2018/2019. 

 Školská rada schválila Školní řád základní školy. 

 Školská rada projednala Koncepci rozvoje školy na období 2020 – 2022. 

 

Zapsal: Jaroslav Benda 

 

 


